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Onderwerp : Art. 40 vragen 'alternatieve lJzeren Rijn

Geachte heer Werps,

Naar aanleiding van uitspraken over de lJzeren Rijn van gedeputeerde H. Mackus in
Dagblad De Limburgervan 26 april 2017 heeft u de volgende vragen gesteld. Hierbij onze
antwoorden.

Vraag 1
Is de berichtgeving in De Limburger juist?

Antwoord
Nee

Vraag 2
Is de gemeente door de gedeputeerde of de provincie geïnformeerd over de positieve
houding vanuit de provincie ten aanzien van deze'alternatieve lJzeren Rijn'?

a. Zo ja, waaruit bestond informatie?
b. 70 nee, heeft het college inmiddels opheldering gevraagd bij de provincie?

Antwoord:
Nee, ook wij zijn verrast door de koerswijziging van de provincie over het
goederenvervoer over het spoor.

Ambtelijk hebben wij inmiddels opheldering gevraagd.
De provincie heeft aangegeven dat zij het belang van een goede verbinding van de haven
van Antwerpen met het Duitse achterland onderkent en wil inspelen op mogelijk
toekomstige ontwikkelingen in België en Duitsland. Tevens zienzij de huidige en mogelijke
toekomstige belangen van de Limburgse logistieke economie. De provincie geeft duidelijk
aan dat een mogelijke spoorverbinding voor goederenverkeer alleen mogelijk is bij een
goede ruimtelijke inpassing.

Vraag 3
Heeft het college het voornemen met de andere betrokken gemeentes (Leudal, Roermond,
Beesel en Venlo) en belangenorganisaties contact op te nemen om gezamenlijk stappen te
ondernemen tegen dit voornemen.

Antwoord:
Ja, wij bespreken dit in het Samenwerkingsverband lJzeren Rijn Midden Limburg. Hierin zit
ook de Provincie.



Na het zomerreces zullen wij een informatie avond organiseren over de
spoorwegontwikkelingen in Midden-Limburg.
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